
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 01/12/2020 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
  Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
 
ΘΕΜΑ: «SOS εκπέμπουν ο Δήμαρχος και οι δημότες Ζαγοράς – Μουρεσίου για το 

πρόβλημα που αντιμετωπίζει το Κέντρο Υγείας Ζαγοράς» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Εδώ και τέσσερα χρόνια το Κέντρο Υγείας Ζαγοράς αντιμετωπίζει προβλήματα από 
βλάβες στη στέγη του, με αποτέλεσμα να μπαίνουν πολλά νερά στο εσωτερικό του 
κτηρίου του. Ο Δήμαρχος Ζαγοράς – Μουρεσίου έκανε προσπάθειες να έρθει σε επαφή 
με τον Υπουργό Υγείας, με σκοπό να του ζητήσει να αναλάβει το έργο το Υπουργείο 
Υγείας ή η Περιφέρεια, καθώς, ενώ, όπως πληροφορούνται οι κάτοικοι, τα χρήματα 
υπάρχουν, η επισκευή δεν έχει καταστεί δυνατή, εδώ και πολύ καιρό. Οι παρεμβάσεις 
στο εσωτερικό του κτηρίου του Κέντρου Υγείας κρίνονται αναγκαίες, πριν διαλυθεί από 
το νερό και τα καιρικά φαινόμενα, ώστε να είναι προστατευμένοι αλλά και καλυμμένοι 
υγειονομικά οι δημότες, τόσο τον χειμώνα, σε μια περιοχή του Πηλίου που είναι 
απομακρυσμένη κι επιβαρυμένη λόγω χιονοπτώσεων, όσο και το καλοκαίρι, όπου, 
λόγω των τουριστών, ο πληθυσμός της περιοχής αυξάνεται αισθητά. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεσθε να λάβετε άμεσα μέτρα, ώστε να επισκευαστεί η στέγη του Κέντρου Υγείας 

Ζαγοράς, ώστε να μην κινδυνεύουν από τις επακόλουθες ζημιές και φθορές στο 

εσωτερικό του κτηριακού του συγκροτήματος, εφ εξής, τόσο οι πολίτες, όσο και το 

προσωπικό που εργάζεται σε αυτό; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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